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Milí sousedé,

před pár dny uplynul rok od mého 
nástupu do funkce starostky obce 
Brandýsek, tak se neubráním trošce 
bilancování. Byl to hektický rok 
a ne vše se povedlo tak, jak bychom si  
já a kolegové přáli. Před rokem 
jsme se plní optimismu pustili  
do sestavování rozpočtu, který musel 
být schválen na prosincovém jednání 
zastupitelstva obce. Neměli jsme 
čas se předtím podrobněji seznámit  
s technickým stavem obecních budov 
a s kvalitou těch několika připravených 
projektů. Už při pohledu zvenčí bylo 
jasné, že je obec zanedbaná, ale až 
podrobnější průzkum ukázal, že jsou 
problémy hlubší, než jsme čekali. 
Kotelny všech obecních budov jsou 
zastaralé, často v havarijním stavu. 
Žádná z obecních budov nemůže být 
zateplena bez předchozího odvlhčení 
a často i dalších zásadnějších zásahů 
do konstrukcí. Elektroinstalace 
v budově B základní školy je  
v nevyhovujícím stavu. Budova 
MŠ a sokolovny vykazuje značné 
konstrukční nedostatky, které  
si vyžádají náročnější projektovou 
přípravu atd. Takže místo tolik 
očekávaného „viditelného“ rozvoje 
jsme se letos věnovali a věnujeme 
především odstraňování havarijních 
stavů a přípravě projektů, které budou 
realizovány v následujících letech.  
Nemáme z toho radost, ale bohužel 
nemáme na výběr. 

Naštěstí není vše jen černé.  
Po počátečních potížích se nám 
povedlo dokončit výběrové řízení  

na výměnu 
asfaltových
povrchů většiny 
ulic na „hořejším“ 
Brandýsku a ulic 
Dolní, Postranní  
a Do Zahrad. Práce 
budou zahájeny  
v nejbližších dnech 
a budou probíhat 
až do konce 
května. V příštím 
roce plánujeme 
podobnou investici 
v Olšanech. Věřte, 
že nás tristní stav 
místních komunikací 
také trápí a děláme 
vše pro to, aby se 

brzo zlepšil. 
Určitě jste si všimli, že velkou 
pozornost věnujeme v letošním 
roce také problematice nakládání  
s odpady. Snažíme se optimalizovat 
síť sběrných míst SEPA, zkultivovali 
jsme pár stání a další budou 
následovat. 
Z dotazníkového šetření už víme, že 
mnoho z Vás uvítá zavedení systému 
Door to Door a máte zájem o vlastní 
popelnice na plasty a bioodpad. 
V lednu bude obec žádat o dotaci 
na nákup nádob a postupně systém 

zavedeme. Informace najdete 
postupně na stránkách obce, FB  
i na vývěskách.
Možná jste už zaznamenali novou 
digitální úřední desku na budově OÚ. 
Pro někoho je to hezká hračka, pro 
obec velké usnadnění práce a pro 
občany komfort a přehlednost. Určitě 
ji vyzkoušejte. Víme, že fasáda kolem 

desky (a ne jen tam) by zasloužila 
opravu, ale před zateplením 
budeme muset udělat velké zásahy  
do konstrukce budovy OÚ a už teď 

víme, že to bude minimálně 2 roky 
trvat, protože priority jsou teď jinde 
(škola, školka, sokolovna…). 
Těší nás každé drobné vylepšení 
veřejného prostoru jako sezonní 
výzdoba, nový workout na hřišti 
ve Hřbitovní ulici, desítky odborně 
ošetřených stromů v různých částech 
obce, ale co nás těší nejvíce, je 
kulturní život v obci. Z posledních 
akcí připomenu loučení s prázdninami  
s diskotékou, skvělou zábavu, soutěž 
o nejlepší posvícenské koláčky, 
strašidelnou stezku. Tady bych ráda 
poděkovala kolegům z komise kultury 
a také dobrovolníkům a naší základní 
škole. Bez nich by to opravdu nešlo. 
Děkuji Vám za podporu v tomto 
náročném roce i za podněty  
a připomínky, které nám pomáhají 
posouvat věci dál. Vím, že ne všichni 
jste spokojeni s tím, co se povedlo, 
a rozumím Vám, sama bych byla 
ráda, kdyby se věci posouvaly vpřed 
rychleji, ale bohužel bude ještě pár 
měsíců trvat, než ten zarezlý stroj 
naplno rozpohybujeme. 
Do konce roku pro vás máme ještě 
pár překvapení. Sledujte náš web, 
FB nebo si rovnou naistalujte aplikaci  
V obraze, budete mít všechny 
informace v mobilu. Přeji Vám krásný 
podzim a těším se na setkání s Vámi 
na některé z adventních a vánočních 
akcí, já tam určitě budu.  
Vaše starostka
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Slovo starostky

Henrieta Rydlová
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INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU
1. plast, papír, sklo
2. plast, papír, sklo, plech, jedlý olej
3. plast, papír, sklo
4. plast, papír, sklo, plech
5. plast, papír, sklo
6. plast, papír
7. plast, papír, sklo, plech
8. plast, papír, sklo, plech, náp. kartony
9. plast, papír
10. plast, papír, sklo, plech, náp. kartony
11. plast, papír, sklo
12. plast, papír, sklo, plech, jedlý olej
13. plast, papír
14. plast, papír, náp. kartony
15. plast, papír, sklo
16. plast, papír, sklo
17. plast, papír
18. plast, papír

Aktualní rozmístění nádob na tříděný odpad

Od posledního vydání KIZOBu došlo k dalším personálním změnám ve vedení obce. Tomáš  
Veselý rezignoval na post zastupitele, předsedy Komise rozvoje obce a předsedy Kontrolního 
výboru. Nahradil ho Vladimír Kučera, kterého Rada obce schválila jako předsedu Komise roz-
voje obce. Předseda Kontrolního výboru bude zvolen na listopadovém zasedání zastupitelstva 
obce Brandýsek. 
Změny proběhly i v Komisi kultury a volnočasových aktivit, kde rezignovala Bc. Zuzana  
Ciniburgová a Lucie Votavová. Rada obce schválila novou členku Karolínu Podroužkovou.

               Černý Václav      Schejbalová Jiřina
  Blahopřejeme našim občanům, kteří oslavili životní jubileum: Horová Eva      Volfová Marie
         Marsová Jaroslava
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VÝSLEDKY ODPADOVÉHO DOTAZNÍKU

Z výsledků dotazníkového šetření vyplývá, že většina  
obyvatel obce Brandýsek pečlivě třídí. Více než polovi-
na dotázaných třídí veškerý bioodpad, včetně kuchyňského,  
a k jeho zpracování nejčastěji využívá vlastní zahradní kompostéry 
v kombinaci s odevzdáním bioodpadu do velkoobjemových  
kontejnerů na území obce. Velká část respondentů uvedla, že 
by měla zájem o přistavení sběrných nádob na bioodpad přímo  
u svých nemovitostí. Z výše uvedeného vyplývá, že občané obce 
Brandýsek mají zájem třídit bioodpad a je potřeba podpořit jejich  
motivaci buď zavedením Door to Door systému sběru  
bioodpadu, nákupem dalších zahradních kompostérů, nebo 
posílením veřejné sběrné sítě na biologicky rozložitelný odpad.

V návaznosti na přípravu nové strategie v oblasti odpadového hospodářství obce Brandýsek bylo provedeno 
dotazníkové šetření mezi občany, jehož hlavním tématem bylo zjištění názoru na současný systém sběru odpadů, 
na zavedení Door to Door systému sběru bioodpadu, papíru a plastů. Celkem odpovědělo na dotazník 268 občanů, 
kteří reprezentovali domácnosti o celkovém počtu přibližně 820 osob, což představuje cca 37 % celkového počtu 
obyvatel obce Brandýsek. Na otázku, zdali je pro ně problematika nakládání s odpady důležitá, a proto třídí odpad, odpovědělo 
75 % respondentů „Rozhodně ano“ a 23,13 % „Spíše ano“. Dále na tuto otázku 1,87 % dotázaných odpovědělo „Spíše ne“.

Většina respondentů je se systémem sběru SEPAR odpadů spokojena a považuje jej za vyhovující. Častým podnětem v komentářích 
byla přeplněnost veřejných sběrných nádob na SEPAR odpady a velká část dotázaných uvedla, že by uvítala rozšíření sběrné 
sítě pro sběr kovů, skla a nápojových kartonů, jelikož na některých sběrných hnízdech chybí nádoby na uvedené druhy odpadů.
Z výsledků dotazníkového šetření je patrný zájem 
o nádoby na SEPAR (papír a plasty) přímo u domu 
přibližně u poloviny respondentů. Většina respon-
dentů je spokojena se systémem sběru směsného 
komunálního odpadu a s aktuálním způsobem 
výběru poplatků za odpadové hospodářství. 
Pouze třetina dotázaných je ochotna v případě 
zavedení Door to Door na papír, plasty a bioodpad 
přistoupit ke změně frekvence svozu nádob na směsný 
komunální odpad na 1x za měsíc, ale z dotazníkového 
šetření vyplývá, že některé domácnosti již teď 
využívají možnosti svozu nádob na SKO 1x za měsíc.
Oddělený sběr popela a gastroodpadu by v současné době nebyl v Brandýsku využíván. Během 
dotazníkového šetření byl zjištěn pouze nepatrný zájem o rozšíření stávající sběrné sítě textilních materiálů 
a o pořízení tašek na třídění odpadu. Naopak více než polovina respondentů by ocenila nákup vratných kelímků 
na obecní akce. Velká část občanů nepotřebuje k třídění odpadů žádnou motivaci a uvědomuje si potřebu a smysl třídění.

Seznam zkratek 

SEPAR – vybrané vytříděné složky komunálního odpadu 
podskupiny 20 01 a 15 01 (papír, plast, sklo, kovy 
a nápojový karton) 
SKO – směsný komunální odpad (20 03 01) 
Děkujeme Vám za vyplnění dotazníku a povzbuzující 
komentáře. 

Zároveň bychom chtěli připomenout, že  Zároveň bychom chtěli připomenout, že  
elektrospotřebiče, kovový odpad  elektrospotřebiče, kovový odpad  

a autobaterie lze odevzdat místním a autobaterie lze odevzdat místním 
hasičům v ulici Zajíčkova. hasičům v ulici Zajíčkova. 

MÁME VÍCE NÁDOB NA JEDLÉ OLEJE
Abychom občanům nabídli bližší dostupnost popelnic pro vytříděný jedlý olej, 
zajistili jsme navýšení počtu těchto nádob a rovnoměrně je rozmístili po naší obci. Mimo 
popelnice, která je dlouhodobě umístěna ve sběrném dvoře pod prodejnou COOP, jsme další 
umístili ke sběrným místům v ulicích Hřbitovní a Spojovací. Věříme, že tímto krokem zvýšíme 
i procento měřené recyklace a dosáhneme legislativně stanovených cílů pro recyklaci v následujících 
letech. Říkáte si, že doma nemáte friťák a tak žádný použitý jedlý olej nemáte? Opravdu? Použitý 
olej není pouze z fritování. Slévat můžete také oleje ze smažení palačinek či řízků, nakládaných  
hermelínů či steaků,  salátových zálivek nebo třeba i rybiček v oleji apod. Do popelnic na třídění oleje 
patří veškeré jedlé tuky a oleje. Klasický řepkový nebo slunečnicový, který má v kuchyni každý, také 
olivový, sójový, palmový, lněný, sezamový – zkrátka jakýkoliv jedlý olej.  Stejně tak můžete třídit i tuky 
jako máslo, sádlo, margaríny, ztužené rostlinné tuky na smažení. To vše můžete v jedné PET lahvi 
vhodit právě do této popelnice. Do těchto popelnic však rozhodně nepatří technické nebo motorové 
oleje!
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POZOR, olej se do popelnice 
NEPŘELÉVÁ! 

Došlo by ke znehodnocení popelnice 
a navíc by okolí velmi nelibě páchlo. 
Všechen sesbíraný olej z domácnosti 
slévejte do PET lahve o objemu max. 2 l. 
Velké (např. 5litrové) barely se do otvoru 
popelnice nevejdou. Jakmile budete mít 
PETku plnou, pečlivě zavíčkujte a vhoďte 
ji do této popelnice. V žádném případě 
nesbírejte jedlý olej z domácnosti 
do skleněných láhví. Skleněná láhev 
by se při vhození do popelnice rozbila 
a olej znečistil a znehodnotil vše okolo. 
Také manipulace se střepy je velmi 
nebezpečná. Je několik důvodů, proč olej 
nevylévat do odpadu či do koše. Jednak 
je olej znovupoužitelný jako surovina, 
především v petrochemickém průmyslu. 
Jednou vyrobený olej  je tak použit 
dvakrát a šetří se půda, voda, ovzduší 
i další zdroje. Na druhé straně jsou 
následky, které může mít olej v kanalizaci. 

Ucpané odpady v domácnosti 
i v celé kanalizační síti nejsou 
nic příjemného a laciného.  
Olej obalí vnitřní stranu 
odpadních trubek. I pokud je 
občas proléváte horkou vodou. 
Ta nezůstane v potrubí horká 
dlouho a nakonec se někde ten 
olej uchytí. Pak na sebe váže  
další nečistoty a oleje, případně 
vodní kámen. Nakonec vznikne 
ucpávka, která může vést  
i k havárii jak na vašem potrubí, 
tak v obecní kanalizaci. Naše,  
ani žádná jiná čistička odpadních vod 
olej nezpracuje ani bezpečně nevyčistí. 
Bohužel olej pak končí v ekosystému jako 
součást vody nebo kompostovatelných 
zbytků. A to není dobře, protože olej  
ve vodě i v půdě dusí organismy. Použitý 
jedlý olej je vlastně nebezpečný odpad 
a v přírodě nemá co dělat. Vytříděný 
olej dále zpracovává recyklační firma. 
Následuje několikastupňový proces,  

při kterém je olej vyčištěn od zbytků 
potravin, přepálených částeček a zbytkové 
vody. Takto vyčištěný olej putuje k dalšímu 
zpracování v průmyslu, především 
v petrochemickém. Vznikají z něj biopaliva 
druhé generace. Takže pro vaše hranolky 
i pro vaše auto poslouží jeden olej. 
Vánoce jsou na dosah, tak teď už jistě 
víte, jak naložíte s olejem od vánočních 
řízků.
Děkujeme, že třídíte odpad.

Petra Michálková, Komise veřejného pořádku a životního prostředí

LÉTO S “KULTUROU”
Období letních prázdnin bývalo na naší vesnici vždy tak trochu okurkovou sezonou.  
A tak se kulturní komise rozhodla, že s tím něco udělá, a naplánovala pro Brandýsek první 
diskotéku. Měli jsme trošku obavy, zda na akci vůbec někdo dorazí. Přece jen to byla 
akce naplánovaná na dobu, kdy mnoho lidí tráví čas na dovolených. Chvíli po začátku to 
skutečně vypadalo, že hudební a světelnou performanci DJ 
Dana Adama budeme obdivovat jenom my. Brzy však začali 
přicházet první lidé a nakonec se sál zaplnil přibližně 
padesátkou posluchačů a tanečníků. DJ neměl problém 
splnit jakékoliv hudební přání a podle spokojených výrazů 
všech přítomných soudíme, že si první brandýskou diskotéku 
náležitě užili. Poslední víkend v srpnu se mělo v prostoru  
za Kinem uskutečnit letní kino. Plán byl jasný – nejprve dobré 
jídlo a pití, poklábosení se známými a potom promítání filmu 
Nikdy neříkej nikdy. Jenže Kultura míní, počasí mění. Večer 

měl přijít silný liják, a tak se promítání muselo přestěhovat dovnitř do Kina. Ale ani o možnost dát si něco 
dobrého a jen tak si popovídat lidé nepřišli. Před Kino jsme postavili stany a déšť, jako by se smiloval, 
se spustil až chvíli předtím, než začalo promítání. Všichni si tak mohli užít tu správnou letní pohodu.  
A jelikož první diskotéka získala pozitivní ohlasy, rozhodli jsme se naplánovat na poslední prázdninový 
víkend další, tentokrát rozdělenou na dvě části. Ta první byla věnována dětem a rozloučení 
s prázdninami. Hudbu opět obstaral DJ Dan Adam, s tancem dětem pomohla „indiánka“ Gábina.  
Za své výkony získávaly děti různé odměny, od bonbónů, přes zvířátka z balónků. Kdo zrovna nechtěl tancovat, mohl si nechat uplést 
boxerské copánky, udělat dočasné tetování nebo namalovat něco na obličej. Všechny děti i jejich rodiče odcházeli spokojení a my 
věříme, že se rozloučili s prázdninami nejlépe, jak mohli. Po konci dětské diskotéky jsme dopřáli Danu Adamovi hodinu pauzu a pak 
přišla řada na diskotéku pro dospěláky. Bylo znát, že se úspěch červencové akce rozkřikl a lidí tentokrát dorazilo více než poprvé. 
Tančilo se, zpívalo, povídalo a bylo vidět, že nejen děti, ale i dospělí se umí pořádně rozloučit s prázdninami.Na žádné z letních akcí 

samozřejmě nesmělo chybět občerstvení. Na obou diskotékách se o něj 
postaral Ingy a u letního kina ho zajistil Milánek z kavárny Ježkovy Voči. 
Oběma moc děkujeme! A jako vždy děkujeme také všem, kteří nám pomohli 
celou akci připravit a po skončení zase uklidit. Bez šikovných rukou bychom 
to nezvládli.
Podzimní blok akcí jsme zahájili 1. října drakiádou. Na tu nám počasí  
vykouzlilo snad ty nejlepší podmínky, jaké jsme si mohli přát. Sluníčko, teplo-
ta „tak akorát“ a mírný větřík, ideální pro pouštění draků. Není se tak čemu  
divit, že brzy jich nad polem „na pískách“ létalo desítky. Pouštěli menší  
i větší. Kdo si draka nestihl obstarat, nebo ho zapomněl, měl možnost si ho 
na místě zakoupit. Kromě draků bylo v prodeji i občerstvení – teplé a studené 
nápoje a špekáčky, které si mohli návštěvníci hned na místě sami opéct. 
Děkujeme všem za účast. Už teď se na Vás těšíme na dalších akcích. Věřte, 
že toho do konce roku máme připraveno ještě mnoho.
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Fechtýři slavili 50 let společné činnosti

Padesát roků života člověka už dnes, kdy se lidský věk díky zvyšující se životní úrovni prodlužuje, není nic tak významného. Padesát 
roků společné činnosti – v tomto případě společného muzicírování v jedné kapele – to už je dost. Když k tomu přičteme skutečnost, 
že těch společných padesáti let muzicírování se dožili všichni čtyři zakládající členové, ze kterých v kapele jsou do dneška stále 
tři muzikanti, tak to už je myslím obdivuhodné a záviděníhodné. Tou kapelou jsme my – FECHTÝŘI, bluegrassová kapela, která 
v sobotu 07. 10. 2023 oslavila tyto krásné narozeniny – padesát let spolu. V manželství se tomu říká „zlatá svatba“. A jak to lépe oslavit než 

výročním koncertem na stejném místě, které bylo také svědkem našich začátků 
ve třiasedmdesátém roce minulého století – v místním bývalém kině. Dnes, 
týden po koncertě, můžeme říci, že lepší narozeniny jsme si ani nemohli přát. 
Už jen ta skutečnost, že dva dny před koncertem byly vstupenky vyprodány, nás  
překvapila a potěšila. To ale byl jen dobrý předpoklad pro to, aby se koncert  
povedl. Tím druhým a zásadním předpokladem jste byli VY – všichni ti, kteří 
jste se na náš výroční koncert přišli podívat, všichni ti, kteří jste vytvořili v Kině  
takové prostředí, ve kterém jsme mohli téměř na 100 % předvést to, co umíme.  
Velký dík patří také bývalým Fechtýřům, kteří v rolích hostů přispěli k obohacení  
programu a k pohodovému průběhu koncertu také tím, že si pro svá vystoupení 
vybrali písničky z romantického období začátků Fechtýřů, které pro nás psal 
Vašek Dewi Černý. Ve stejném stylu – vyprávění romantických příběhů divokého 
západu a osidlování Ameriky – potom pokračovali další hosté našich narozenin 
– skupina Paběrky Marko Čermáka. Jediným stínem našich narozenin byla snad 

jen neúčast banjisty Marka Čermáka ze zdravotních důvodů. A tak se můj velký sen, setkat se s mužem, který byl mým vzorem ve hře  
na pětistrunné banjo a kterého jsem také obdivoval, když jsem v sedmdesátých letech minulého století „hltal“ Rychlé šípy  
Jaroslava Foglara s jeho kresbami, nesplnil. Dobrou zprávou však je, že Marko už po neděli hrál s Paběrkami U vodárny v Praze, a tak  
se snad i já dočkám jeho autogramu v banjové škole, kterou napsal a ze které jsem já čerpal, když jsme s Fechtýři začínali. Přikládám 
pro připomínku některé momentky z našich narozenin a ještě jednou velký dík všem za podporu a vytvoření skvělého prostředí 
k oslavám padesátých narozenin skupiny Fechtýři.
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ZAČÍNÁ FUTSALOVÁ SEZÓNA
Opět nastal čas, kdy nám začala další futsalová sezóna. Stejně jako loni budeme opět bojovat  
o co nejlepší umístění v soutěži Divize A. V této soutěži byl náš tým velice úspěšný a absolvoval 
celkem 14 odehraných sezón z 20. Mezi 6 zbylými jsme měli i jednu méně vydařenou sezónu, kdy 
jsme sestoupili do soutěže Středočeský krajský přebor. Ale za připomenutí rozhodně stojí i sezóna 
2011/2012 kdy se nám podařilo postoupit do 2. ligy Západ.
Historicky se náš tým drží v tabulce na 1. místě. Věříme, že se nám bude nadále dařit stejně 
dobře, ne-li ještě lépe, jelikož máme v týmu nové tváře, kterými jsou Martin Vokoun a Vítek Cini-
burg. V letošní sezóně se s vervou utkáme s devíti soupeři. Při prvním zápase přivítáme zbrusu 
nový tým z Benešova a to na domácí palubovce. Byli bychom velice rádi, kdybyste nás v nové 
sezóně přišli podpořit na každý domací zápas.

Děkujeme za Vaši přízeň.
Tomáš Tesař, Futsal Club Brandýsek

Divize A 2023/2024

1. kolo   FC Brandýsek – Tenisáci Benešov SO 21.10.2023 18:30  SH Kladno
2. kolo  Pampuch Liberec – FC Brandýsek  SO  28.10.2023 20:00  SH Aréna Liberec 
3. kolo  FC Brandýsek – SK Roudnice n/L  PÁ  03.11.2023 20:30   SH BIOS Kladno 
4. kolo   FC Brandýsek – Reas Česká Lípa  PÁ  10.11.2023 20:30   SH Kladno 
5. kolo   SK Mělník B – FC Brandýsek  NE  19.11.2023 18:00   SH Mělník 
6. kolo   FC Brandýsek – TJ FC Turnov  PÁ  24.11.2023 20:30   SH Kladno 
7. kolo   Liberecké Gazely – FC Brandýsek  SO  02.12.2023 18:00  SH Aréna Liberec 
8. kolo   FC Brandýsek – FC Brazil Kladno  PÁ  08.12.2023 20:30  SH BIOS Kladno 
9. kolo   FC Sapa Praha – FC Brandýsek  SO  16.12.2023 16:50  SH Kunratice Praha
10. kolo   Tenisáci Benešov – FC Brandýsek  NE  07.01.2024 18:00  SH Neveklov
11. kolo   FC Brandýsek – Pampuch Liberec  PÁ 02.01.2024 20:30  SH BIOS Kladno
12. kolo   SK Roudnice n/L – FC Brandýsek  NE  21.01.2024 19:00  SH Vědomice 
13. kolo   Reas Česká Lípa – FC Brandýsek  SO  27.01.2024 20:00  SH Česká Lípa
14. kolo   FC Brandýsek – SK Mělník B  PÁ 02.02.2024 20:30  SH Kladno 
15. kolo  TJ FC Turnov – FC Brandýsek  NE 11.02.2024 19:00   SH Turnov
16. kolo   FC Brandýsek – Liberecké Gazely  PÁ 16.02.2024 20:30  SH Kladno
17. kolo   FC Brazil Kladno – FC Brandýsek  PÁ 23.02.2024 20:15  SH BIOS Kladno 
18. kolo   FC Brandýsek – FC Sapa Praha  SO  02.03.2024 20:00  SH Stochov

PRVNÍ SPORTOVNÍ PROMÍTÁNÍ
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autor fotografie: Dáša Drahokoupilová

HISTORIE BRANDÝSKA - VÁCLAV KOKŠTEIN
Jak jsem již psal v předminulém KIZOBu, 100 let uplynulo od narození našeho 
slavného rodáka Václava Kokšteina.

Měl jsem velmi usnadněnou práci při psaní tohoto článku o našem slavném 
rodákovi, fotbalistovi Václavu Kokšteinovi, neboť jsem v podstatě opsal článek  
z Brandýských novin z roku 1987, jehož autotrem byl tehdejší redaktor Václav 
Černý. Článek vyšel pod názvem SE LVÍČKEM NA PRSOU. Zde ho přepisuji:
Svědky prvních našich fotbalových mačů byla strniště v okolí Cvrčovic a Brandýs-
ka, která jsme vytrhávali a proměňovali v první klukovská hřiště. Po nich jsme 
proháněli ideál všech kluků té doby, vyrobený z máminých punčoch. HADRÁK! 
Ale ty naše plácky jsme milovali! Měli jsme je rádi nejen proto, že se na nich rodili 
Pláničkové a Nejedlí, ale snad i pro jejich romantiku, pro ty neopakovatelné chvíle 
s partou statečných, ježatých kluků! Tak vzpomíná Václav Kokštein na své první 
fotbalové krůčky…
Bylo to někdy roce v 1936, kdy hrál prvně na opravdovém fotbalovém hřišti 
za Slovan Dubí. Po krátkém působení odchází do SS Brandýsek u Brodec, kde 
pod vedením Jaraky France hraje společně s Drbalem, Boga Jirákem, Vencou 
Vavřincem a dalšími na postu záložníka. Později nastupuje za žákovské mužstvo 
SK Cvrčovice, ještě stále jako neregistrovaný. Zde začíná hrát na pravém křídle 
a spojce, kterým zůstal věrný i v pozdějších letech. Kolem roku 1937–38, 
ve čtrnácti letech, hraje za druhé mužstvo Cvrčovic, později přechází do prvního 
mužstva, které hraje kladenskou druhou třídu.

V roce 1942 přestupuje do ligového Kladna. Po ročním působení v SK Kladno, 
přičiněním některých „šíbrů“, z rozhodnutí Středočeského fotbalového svazu 
a pod tlakem okupačních úřadů je nucen vrátit se do SK Cvrčovice, kde hraje  
až do roku 1945. Po skončení války dostává nabídku do Dejvic, Kročehlav  
a Slávie. Nakonec hlásí přestup do AC Sparta. Začíná hrát znovu ligu a to na 
slavné Letné v Praze! Společně s Ludlem, Seneckým, vedle výborného Říhy. 
Zde začíná slavná fotbalová dráha internacionála Václava Kokšteina. První zah-
raniční zájezd se uskutečnil v roce 1946 do Anglie a do Skotska. Koncem téhož 
roku odchází na vojnu, ale stále hraje za Spartu. Dostává se do dobré formy, a 
proto v roce 1947 dostává příležitost reprezentovat ČSR proti Jugoslávii v jedné 

lajně se slavným Pepi Bicanem. Václav Kokštein sehrál třináct utkání se státním znakem na prsou. Sehrál řadu mezinárodních 
klubových a ligových utkání proti slavným mužstvům a klubům po boku slavných spoluhráčů, jakým byl např. Kubala. V roce 1948 
stál u zrodu ATK, dnešní Dukly. V historickém záznamu armádní jednotky najdete jméno Václava Kokšteina. Na podzim roku 1950  
se vrací z Letné do SONP Kladno a rok na to pomáhá mužstvu vybojovat zpět ligovou příslušnost. Po pětiletém působení  
v Kladně odchází do Baníku Švermov a jako hrající trenér přivádí mužstvo prvně v historii klubu do divize! Václav Kokštein,  
sportovec, který se zapsal do zlaté knihy československé kopané. Dle Atlasu českého fotbalu (rok vydání 2006) Václav Kokštein sehrál  
v reprezentaci za A – tým 12 zápasů (liší se od předchozího článku), vstřelil 1 gól (18. 4. 1948 proti Polsku). Za reprezentační B – 
tým sehrál 5 zápasů, dal v nich 2 góly. Členem reprezentačního týmu byl od 11. 5. 1947 do 19. 10. 1952. V I. lize odehrál 189 zápasů 
a vstřelil 78 gólů. V sezonách 1945–46 a 1947–48 se stal se Spartou Praha mistrem Československa. Václav Kokštein se narodil 
22. 9. 1923 a tragicky zemřel 9. 5. 1996. S manželkou Zdeňkou Kokšteinovou, která vyučovala hru na klavír, bydleli v Olšanech  
ve Švermovské ulici č. p. 72. Měli dvě dcery – Zdeňku a Evu.

Působení v lize: 1943–44 Kladno, 1945–48 Sparta, 1948 ATK (později Dukla), 1949–50 Sparta, 1952–55 Kladno   

Josef Řemínek

FECHTÝŘI, DĚKUJEME !
Chtěl bych prostřednictvím KIZOBu poděkovat Fechtýřům za úžasný zážitek, který připravili pro nás diváky. Myslím si, že kdo přišel 
na jejich vystoupení v Kině k 50. výročí vzniku kapely, byl stejně nadšen jako já.
Především samotná kapela zraje jako víno – čím starší, tím lepší, opravdu UMÍ. Chytlo se i obecenstvo, které téměř každé sólo 
odměnilo potleskem. Šťastné bylo i zařazení bývalých členů kapely do programu. Nejeden občan Brandýska překvapivě zíral na to, 
jaké že to hvězdy potkává v běžném životě v obci. Kapela si své vystoupení náležitě užila, tím spíš, že musela jako přídavek zahrát 
šest písniček. Poděkování patří i za 50letou práci. Stojí za tím velká píle nejen při zkouškách, ale i hodně času při přípravě různých 
akcí, zajišťování propagace atd.  A také nervové vypětí, zda všechno klapne. Je třeba také ocenit, jaké kvalitní kapely Fechtýři dotáhli 
na své výroční koncerty, např. Fámy Petra Kuse, Modrotisk či Poutníky – s těmi jsme si zazpívali Panenku. Padesát let je dlouhá 
doba – trochu si zavzpomínám.  Pamatuji se, jak jsem každý všední den coby teenager odjížděl z brandýského nádraží vlakem  
do Kladna na průmku  a z nádražní budovy se ozývaly zvuky banja. To Pavel Meďák Pánek proháněl svůj nástroj poctivě už 
po ránu, protože tam tenkrát bydlel. Pamatuji si, jak jsem poslouchal první písničku Fechtýřů z radia, jmenovala se Tajemství.  
Pamatuji si většinu výročních vystoupeních – na Veverce, v Kovárech nebo v Kině. S Tomášem Čapkem jsem v 80. letech absolvoval 
kapelnické zkoušky.  S Vaškem Dewim Černým jsme si popovídali před půl rokem, abych jeho osobnost zvěčnil do obecní kroniky. 
Je to hodně milých vzpomínek.
Myslím si, že toto poděkování nepíšu jenom za sebe, ale i za spoustu příznivců kapely. Takže, Fechtýři, hodně zdraví, hodně tvůrčích 
nápadů, ať vám to nadále krásně hraje a zpívá, ať vás múzy líbají na čelo a těším se na další výroční koncert!
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Dne 23. září se uskutečnil v Brandýsku 
již tradiční, jubilejní, 10. Military den, který 
každoročně ve spolupráci s obcí pořádá 
KVH Brandýsek. Letošní program byl 
opravdu pestrý. Diváci mohli vidět nejen 
spoustu dynamických ukázek, ale nově 

byly k vidění i dvě velice zdařilé statické 
ukázky – výstava prvorepublikového 
letectva, kterou provázel klub Čeští 
RAFáci, a dobové ležení amerických 
vojenských zdravotních sester  
po vylodění v Normandii. Velký potlesk 

malých i velkých diváků si vysloužilo 
několik výtečných vystoupení z řad 
celní správy, Policie ČR, Ostrahy letiště 
Václava Havla, Městské policie Kladno 
a vězeňské služby. Psovodi předvedli 
mimo jiné likvidaci výtržnictví nebo 
speciální pachové práce. Akci podpořili 
rovněž modeláři z Postoloprt. Ani milovníci 
prvorepublikové módy nebyli ochuzeni. 
Byla pro ně připravena komentované 
prvorepubliková módní přehlídka 
z ateliéru Ludmily Zuskové, která se ujala 
i moderování a komentování 
předváděných modelů. Nejmladšímu 
účastníkovi přehlídky Bedříškovi byly 
3 měsíce a sklidil s maminkou největší 
potlesk. Na závěr předvedl klub KVH 
Brandýsek dynamickou ukázku a poté  
následovala volná zabava za zvuku 
bluegrassové kapely Fechtýři.

Všem účastníkům a divákům děkujeme 
a budeme se těšit na příště!

JUBILEJNÍ 10. MILITARY DEN

KVH Brandýsek
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MŠ A ZŠ BRANDÝSEK

Nový školní rok

V pondělí 4. září 2023 se v naší škole konalo tradiční slavnostní 
vítání prvňáčků, které proběhlo za účasti zástupců obce, vedení 
školy, pedagogického sboru a za podpory rodinných příslušníků 
našich malých žáčků. Nejprve všechny přivítala paní ředitelka 
Mgr. Martina Čermáková a paní starostka Ing. Henrieta Ryd-
lová. Samotný uvítací ceremoniál zahájila paní zástupkyně 
Mgr. Jana Chaloupková, která představila dětem a rodičům paní 
učitelky prvních tříd. Každý prvňáček dostal od paní učitelky 
pamětní list a symbolický „klíč od školy” a od zástupců obce 
několik dárečků. I v letošním roce otevíráme dvě první třídy  
s celkovým počtem 52 žáků. Třídu 1. A povede paní učitelka 
Mgr. Olga Stehlíková, třídu 1. B paní učitelka Blanka Floriánová. 
Přejeme všem prvňáčkům, aby se jim ve škole líbilo, chodili 
do školy rádi a aby jim spokojený úsměv na tváři vydržel  
co nejdéle, nejen první den, první týden, první třídu, ale i další 
roky. 
 

V mateřské škole nám opět začal nový školní rok. U dětí se občas obje-
vily slzičky, ale všechny děti nástup do mateřské školy nakonec zvládly.  
Od září máme dvě nové posily, a to paní učitelky Bc. Pavlu Chwistkovou a Renátu Šimáčkovou. Děti jsou 
opět rozděleny do čtyř tříd.

Hvězdičky -  Romana Vaňková, Mgr. Petra Brázdová a asistentka Olga Nawalkowská
Mráčci – Martina Zoubková, Bc. Pavla Chwistková
Sluníčka – Zuzana Štolbová, Renáta Šimáčková a Lucie Veselá
Měsíčci – Kateřina Kučerova a Petra Žitniaková

Canisterapie

Konec září nám zpestřil pan Ing. Filip Suk s pejsky Borůvkou a Fidorkou. Pan Suk stojí 
za projektem Canisterapie ze Širokadaleka. Jezdí po školách a školkách, kde seznamuje děti i dospělé 
s canisterapií. Canisterapie využívá pozitivního působení psa na zdraví člověka a zlepšuje kvalitu jeho života. 
Děti si mohly pejsky pohladit, zasoutěžily si s nimi a dozvěděly se, jak se k pejskům správně chovat. 

Bylo nám s pejsky moc hezky a moc se těšíme na další návštěvu.

Adaptační kurz 6. ročníků

Do nového školního roku vstoupili žáci 6. tříd poněkud  
netradičně. Pod vedením Mgr. Jany Vránové velkou část 
prvního školního týdne strávili v přírodě sportem a společnými 
hrami. Měli tak nejen možnost poznat své třídní učitele a nové 
spolužáky, ale také upevnit vztahy s těmi stávajícími. Počasí 
nám přálo, takže jsme si pobyt na hřišti v Olšanech i procház-
ky po okolí užili. Noví žáci tak zároveň dostali příležitost lépe 
poznat naši obec a její nejbližší okolí.

Páteční dopoledne bylo věnováno plnění přírodovědných úkolů 
rozmístěných na vyznačené stezce. V cíli děti čekal zapálený 
táborák a společné opékání špekáčků.

Šesťákům děkujeme za aktivní účast a přejeme úspěšný  
přestup na druhý stupeň!

Noc vědců

Letos poprvé se zájemci z řad našich žáků zúčastnili celorepublikové 
akce nazvané Noc vědců. Z nabízených vědeckých pracovišť si vybrali  
Přírodovědeckou fakultu UK v Praze. Mohli si tam vyzkoušet zajímavé 
chemicko-fyzikální pokusy, prohlédnout si sbírky vědeckých materiálů,  
dozvědět se např. jak funguje vesmír, ale také jak fungují lidské hlasivky, mohli 
si přepsat své jméno do hieroglyfů a dozvědět se mnoho dalších a neobyčejně 
zajímavých informací. 

Akce se dětem i pedagogům líbila a jistě se znovu za vědou vypravíme.
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Futsalisté opět bodovali

Velké poděkování patří reprezentantům naší školy, kteří 
v říjnu pod vedením pana učitele Jiřího Veselého 
obsadili krásné druhé místo v okresním kole 
futsalu základních škol. V základní skupině náš tým 
porazil Smečno, Pchery, Zlonice a Panenský Týnec a bez 
ztráty bodu postoupil do semifinále, kde se utkal se ZŠ Velvary. 
I tento zápas kluci zvládli a vyhráli 1:0. Finálový zápas se pro 
náš tým vyvíjel dobře, bohužel soupeř z 2. ZŠ Slaný vyrovnal 
v poslední vteřině. Šok pro náš tým pokračoval i při penaltovém
 rozstřelu, který jsme bohužel prohráli. 2. místem jsme se 
kvalifikovali do okresního finále, které proběhne koncem 
školního roku.

Turnaje se zúčastnili:  M. Oliver, 
   B. Hussein, 
   A. Smetana, 
   A. Tošenovjan, 
   D. Krátký, 
   Š. Kříž, 
   M. Šefl, 
   T. Duschanek

Vernisáž žákovských prací

Ve čtvrtek 12. 10. 2023 se v místní Pražírně uskutečnila vernisáž 
žákovských prací. Za účasti zástupců obce, ŽŠ Brandýsek,  
Univerzity Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem  
a samozřejmě i za účasti rodičů a žáků základní školy byla  
slavnostně zahájena přehlídka výběru z výtvarných děl.  
Slavnostního zahájení a průvodního slova se ujal Mgr. Eduard 
Neupauer, Ph.D., hudební doprovod, pod taktovkou paní Lenky 
Musilové dipl. um., zajistili žáci ZUŠ Buštěhrad.
Výstava je výsledkem dlouhodobé, více než dvouleté práce žáků 
ZŠ, konkrétně současné 4. B pod vedením paní učitelky Blanky 
Floriánové. Díla vzniklá během tohoto projektu pojí jednotné 
téma: „Krajina a příroda kolem nás“. Výběr děl představuje mnoho  
technik, od jednoduché kresby až po technicky a časově náročnou 
grafiku. Výstava má mimo jiné za cíl dokázat, že výtvarná výchova 
má na základních školách své nezastupitelné místo. Rozvíjí nejen 
technické a teoretické znalosti v oboru výtvarné výchovy, ale žáky 
obohacuje a rozvíjí i v oblasti sociální a duševní, mezioborově 
propojuje různé vyučovací předměty a může žáky zapojit i do kul-
turního života obce. Vystavené práce je možno zhlédnout v místní 
Pražírně až do 31. 10. Na místě je i návštěvní kniha, kde je možné 
zanechat vzkaz či hodnocení výstavy.

HASIČI BRANDÝSEK
Naše jednotka se nedávno zúčastnila složitého zásahu 
v oblasti průmyslové zóny Kladno východ. Dne 8. října 
v 3:53 hodin obdrželi hasiči informaci o požáru v areálu 
bývalého gigantu Poldi, kde dnes sídlí několik desítek 
firem. Po příjezdu na místo zásahu byl vyhlášen druhý 
poplachový stupeň a povolány další posily, protože požár 
zasáhl velkou hromadu dřeva, která byla asi 150 metrů 
dlouhá, přes 30 metrů široká a 8 metrů vysoká. Požár 
se rychle šířil vlivem silného větru. K odvrácení hrozby  
pro nezasaženou část byla použita speciální technika 
a na místo bylo vysláno pásové rypadlo Caterpillar 
336F ze Záchranného útvaru Jihlava. Další jednotky, 
včetně jednotky z Prahy – Petřin, byly povolány pro  
mezikrajskou výpomoc. Hasiči bojovali s požárem  
za pomoci více než 20 cisteren, automobilových žebříků 
a další techniky. Vzhledem k velké potřebě vody bylo 
dovezeno velkokapacitní čerpadlo do nedaleké Teplárny 
Kladno. Hasiči bojovali s obtížnými podmínkami, včetně 
silného větru, a nakonec se jim podařilo zastavit šíření 

požáru. Hasiči pokračovali v práci a vytvořili proluku mezi požárem a nezasaženou částí. Po mnoha hodinách byl konečně snížen 
stupeň poplachu a ukončena činnost štábu velitele zásahu. Přes veškeré obtíže se hasičům podařilo zachránit majetek v hodnotě 
přibližně 50 milionů korun, ačkoli vznikla škoda za 18 milionů korun. Událost se obešla bez zranění. Kriminalisté pracují se dvěma 
verzemi, že požár mohl vzniknout nedbalostí, nebo úmyslně. 
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Počasí v Brandýsku - teplý půlrok 2023
V této zprávě o stavu počasí v Brandýsku se podíváme na delší časové období – od konce jara, přes celé léto, až do začátku  
podzimu – zahrnující tedy prakticky celý teplý půlrok. 

Co se stalo charakteristickým pro toto sledované období, je, že je ohraničeno dvěma mimořádně suchými  
periodami. Především květen se svými 4 mm srážek se ve srovnání s předchozími lety vymyká průměru, ale ani září s 6,6 mm nijak 
bohužel nezaostává. A proč vlastně začínáme informací o srážkách? Protože je jich prostě málo. Na začátku října, kdy 
vzniká tento příspěvek, jsme s ročním úhrnem 260 mm cca na třetině ročního úhrnu podle dlouhodobých průměrů a je  
nepravděpodobné, že se to do konce roku dožene. A vlastně už asi ani nechceme, aby v posledním kvartálu srážky dohnaly, 
co nám chybí, protože to by zase znamenalo opačný extrém a nejspíš povodně. Ale samozřejmě něco by ještě napršet mohlo.

Co se teplot týče, tak letní měsíce nevykazovaly nějakou zásadní odchylku od předchozích čtyř měřených let. Maxima bylo dosaženo 
15. července s hodnotou 37,4 °C. Celkem jsme zaznamenali 70 letních dnů (max. teplota nad 25 °C ), 21 dnů tropických (max. teplota 
30 °C a více), ale co je rekordem, je počet tropických nocí, kdy teplota neklesne v noci pod 20 °C – těch bylo pět. Předchozí roky  
se vždy jednalo maximálně o dvě noci.

Pak ale přišlo září. Jak již bylo zmíněno, tak bylo suché, ale především také rekordně teplé. A ne jen tak trochu, ale hodně. Průměrná 
teplota 18 °C znamenala ohromný skok vůči předchozímu maximu 15,6 °C z roku 2021. Rekordy se obvykle překonávají o desetiny 
stupně, ale tady to bylo prakticky o 2,5 °C. Jen v září jsme zaznamenali 15 letních dní. S tím, že to ještě pokračovalo do začátku 
října, kdy jsme evidovali nadprůměrně teplý den ještě 3. října s hodnotou 28,2 °C. Tento den byl výjimečný ještě něčím – jednou  
z nejpozdnějších bouřek, která kdy přímo zasáhla Brandýsek. Její projevy odpovídaly spíše silné letní bouřce – maximální náraz 
větru dosáhl 15,6 m/s, ale především krátkodobá intenzita srážek o hodnotě téměř 262 mm/h byla letos suverénně nejvyšší. Naštěstí 
bouřka postupovala velmi rychle, nad naší obcí prolétla během pár minut a stihla nás tak zalít jen cca 10 mm srážek.

Když už jsme u těch bouřek, tak jsme jich letos zaznamenali celkem třicetpět do vzdálenosti 15 km od naší obce, přičemž pouze sedm  
z nich bylo v bezprostřední blízkosti nebo přímo nad Brandýskem. Dvakrát se nám ale poštěstilo vyfotit moc pěkné blesky  
na odcházejících bouřkách a především noční bouřka 13. srpna nabídla asi nejlepší podívanou… 

Dalším zajímavým úkazem, který skoro předčil počet zdejších bouřek, byly polární záře. Letos jsme jich měli možnost zaznamenat 
již pět, včetně té mimořádně silné z 23. dubna, která byla k vidění již v květnovém vydání KIZOBu 2023. Vysvětlením je jednoznačně 
časová blízkost tzv. slunečního maxima, které by mělo nastat kolem roku 2025, a pak by mělo podle předpovědí dalších přibližně 
7 let slábnout. Poslední dvě zaznamenané polární záře nastaly 12. a 25. září, přičemž 12. jsme ji měli možnost vyfotografovat 
a 25. jsme ji bohužel prospali a zachytila ji jen naše celooblohová kamera, takže to bylo čistě jen dokumentačně.

www.dasaahonza.cz/meteo



DIVADLO V BRANDÝSKU
Vážení kulturní nadšenci. 

Srdečně Vás pod záštitou obce Brandýsek zveme na brilantní divadelní  
komedii s romantickým nádechem ZAMILOVANÝ SUKNIČKÁŘ! Tato komedie 
se již několik let úspěšně hraje v pražském divadle Palace. Do něj Vy ovšem 
cestovat nemusíte, neboť divadelní společnost Háta přijede přímo k nám  
do Brandýska a ještě zaplatíte za vstupné méně peněz! 
V titulní roli se představí Lukáš Vaculík, dále pak hrají Viktor Limr, Filip Tomsa, 
Juraj Bernáth, Radka Pavlovčinová, Mahulena Bočanová, Olga Želenská 
a Ivana Andrlová. Režie se ujal Roman Štolpa. 

Něco málo o ději – Harry Douglas, záletný americký velvyslanec ve Velké 
Británii, řekne své ženě Lois, že odjíždí na víkend do Skotska hrát golf. Lois 
naopak Harrymu oznámí, že bude na víkend v lázních a že jejich dcera Debbie 
odjíždí navštívit kamarádku. Harry se ovšem tajně vrací do prázdného domu, 
jelikož si naplánoval milostné dostaveníčko s přitažlivou sousedkou Marianne. 
Je to dostaveníčko dosti pikantní, jelikož se chystají splnit si své sexuální 
fantazie: ona jako francouzská služka, on jako Tarzan. Debbie se vrací se svým 
přítelem Joem v domnění, že budou mít celý dům pro sebe. Ambasáda mezitím 
čelí hrozbě bombového útoku, a tak Harryho sekretářka Faye Bakerová 
a kapitán South z americké námořní pěchoty přijíždějí do velvyslancovy  
rezidence vybudovat krizový štáb. Kapitán South nechá pozemek střežit  
jednotkou mariňáků, takže nikdo nemůže pryč. Harry zaslechne Debbie, jak si 
povídá s někým ve svém pokoji, a ptá se, kdo to je. Po chvilce váhání Debbie  
dostane spásný nápad a prohlásí, že je to její kamarádka Josephine. Joe  
od té chvíle stráví notnou část hry v převlečení za děvče – do kterého se navíc 
náruživý Harry bláznivě zamiluje. Kapitán South má dojem, že je na stopě 
šílenému teroristovi, a nešikovná a lehce natvrdlá Faye málem způsobí zničení 
Velké Británie. Jak to dopadne? Vrátí se Lois také s vlastním postranním  
úmyslem? A co sluha Perkins, najde si také lásku? Oblíbený a zkušený autor 
frašek Michael Parker slibuje překvapivý konec a množství komediálních situací. 
Však se o tom můžete přijít sami přesvědčit... 

Vstupenky na toto divácky oblíbené divadelní představení JIŽ NYNÍ v prodeji na telefonním čísle 775056577 nebo v den konání 
představení od 18 hodin přímo na místě v kulturně společenském centru, tedy v bývalém kině. Cena vstupenky je 390 až 490 Kč, 
na stání v zadním traktu hlediště za 290 Kč. Přijďte se pobavit a zasmát, bude to stát jistě za to! Těšíme se na Vás!

Maminky, tatínkové, babičky, dědečkové, tetičky, strýčkové, milé 
děti – přijďte před vánočními svátky na divadelní muzikálovou 
pohádku SNĚHOVÁ KRÁLOVNA V LEDOVÉM KRÁLOVSTVÍ. 
Výpravné pohádkové představení volně na motivy kultovního 
animovaného filmového trháku FROZEN ožije na divadelních 
prknech v Brandýsku o stříbrném adventním víkendu v sobotu  
16. 12. v 15 hodin. Hrají herci Metropolitního divadla Praha 
v čele s Danou Bartůňkovou, kterou můžete znát jako princeznu 
Angelínu z filmové pohádky S čerty nejsou žerty. Uvidíte  
i muzikálové herečky Nikolu Ďuricovou a Kláru Jelínkovou, dále 
hrají a zpívají Jan Pospíšil, Martin Hlubocký, Sabina Valová nebo 
místní rodák a občan Daniel Koťan. 
A o čem tato výpravná pohádka je? V ledovém království  
na konci světa žije zlá Sněhová královna, která má srdce z ledu.  
Jednoho dne, když se prohání jako mrazivá meluzína nad 
Královstvím Slunce, zahlédne prince Kryštofa, který si ze sněhu 
staví sněhuláka. Jeho mladší sestřičky Ella a Anna si z bratrovy 
nešikovnosti dělají legraci. Když mu Sněhová královna nabídne 
náruč stříbrného prachu a celé království z ledu, nechá se  
očarovaný Kryštof unést do její říše. Jeho náhlé zmizení trápí obě 
sestřičky, a tak se ho vydají se sněhulákem Olíkem hledat. Cestou 
zažijí mnohá 
dobrodružství a potkají se s pohádkovými bytostmi, jaké ještě  
nikdy předtím neviděly… 
Divadelní pohádka, která je plná krásných písniček, zimní atmos-
féry a sněhu, je vhodná přesně na předvánoční dobu – prostě 
ideální čas zajít si s dětmi do našeho kulturního domu na pohádku! 
Představení se koná ve spolupráci s brandýskou kulturní komisí. 

Vstupenky v prodeji od 1. listopadu za 90 až 150 Kč na telefonním čísle 775056577. Tak neváhejte, dokud jsou ještě volná místa!

Daniel Koťan
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BRANDÝSKÉ POSVÍCENÍ
Dne 14. 10. 2023 se v naší obci konal nultý ročník Brandýského 
posvícení, soutěže o nejlepší posvícenský koláček. Celou akci  
zahájily pěveckým vystoupením děti z naší základní školy. Soutěže 
se účastnilo celkem 11 soutěžích. 
Z účasti jsem byla velmi mile překvapená, měla jsem trošku obavy, 
zda o tento typ společenské akce bude zájem, ale nakonec se to 
povedlo. Důkazem je i to, že se nám ozvala CNN Prima NEWS  
a přišla celou akci natočit. To je pro mě důkaz, že věci děláme správně.  
Soutěžícími byli:
Henrieta Rydlova, Komise sociální a školská, Jana Novotná, Stanislava 
Zounková, Hana Holubová, Věra Patocsová, Žaneta Macáková, Amálka 
Novotná, Lucie Nejedlá, Milan Böhm, Petr Štěpka.

Lenka Korček, předsedkyně Komise sociální a školské



Komise sportu obce Brandýsek Vás zve na 
turnaj v 

Občerstvení zajištěno

PING PONGU
Neděle 26. listopadu 2023 
od 14:00 (registrace 13:30-14:00)

Kulturní dům Kino

Startovné:
 děti zdarma
 dospělí 50 Kč

Kategorie:
 děti
 ženy
 muži

Těšíme se na 
  hojnou účast
Z AKCE BUDE POŘIZOVÁN OBRAZOVÝ ZÁZNAM ZA ÚČELEM PREZENTACE A PROPAGACE 

Lenka Korček, předsedkyně Komise sociální a školské



Tel: 954 227 341

PO:  11:00 - 12:00   13:00 - 18:00 hod.
ÚT:  08:00 - 12:00  13:00 - 15:00 hod.
ST:  11:00 - 12:00  13:00 - 18:00 hod.
ČT: 08:00 - 12:00  13:00 - 15:00 hod.
PÁ:  08:00 - 12:00  13:00 - 15:00 hod.

Obecní úřad Brandýsek

Tel.: 312 283 701 
PO:  07:00 - 11:00  12:00 - 17:00 hod.
ST: 07:00 - 11:00  12:00 - 18:00 hod.

HASIČI Brandýsek 
Tel.: 721 955 381
E-mail: jsdhbrandysek@seznam.cz       
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Jsme v situaci, kdy každý z nás chce být informovaný  
o nejaktuálnějších zprávách z naší obce. Už nějaký čas máme 
možnost používat mobilní aplikaci V OBRAZE, která umožňuje  
dostávat novinky a zprávy z obce přímo do svého mobilního telefonu. 
Aplikace Vás upozorní na nově vložené zprávy. Stačí si stáhnout 
aplikaci podle postupu, který najdete na našich obecních stránkách. 
Mobilní aplikace V OBRAZE je pro všechny občany zcela zdarma.


